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Lp. Zgłaszający   wniosek i 

data zgłoszenia 
Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 

realizację 
    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 
1.  Radna Rady Miasta 

Ostrołęka 
Maria Rochowicz 

 
 

Proszę o przygotowanie podstawowych informacji 
dotyczących stanu zatrudnienia i finansów 
wszystkich jednostek miejskich tj. sporządzenie 
„Bilansu otwarcia kadencji 2006-2010”. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu / 
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Pismem ORI.0114-42/07 z dnia 30.01.2007r. udzielono odpowiedzi Pani 
Radnej. 

2.  Radna Rady Miasta 
Ostrołęka 

Maria Rochowicz 
 
 

Zgodnie z ustawą o dostępie do informacji 
publicznych oraz Statutu Miasta rozdział 2, par. 7 
„dostęp do informacji publicznej” składam 
wniosek o zamieszczanie pełnych sprawozdań z 
pracy Rady Miasta i publikowanie na stronach 
serwisu internetowego Urzędu Miasta 
następujących informacji: 
1. Protokołów ze wszystkich sesji Rady Miasta, 
2. Protokołów z posiedzeń Komisji, 
3. Rejestru podejmowanych uchwał Rady 

Miasta, 
4. Wniosków i opinii Komisji, 
5. Rejestru interpelacji i wniosków radnych. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu / 
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Część zgłoszonych przez Panią zadań jest realizowana: 
1. Protokoły z sesji Rady Miasta począwszy od V kadencji są zamieszczane 

w Biuletynie Informacji Publicznej bezpośrednio po ich przyjęciu. 
2. Projekty uchwał i uchwały Rady Miasta publikowane są w BIP-ie od 

czerwca 2004.  
3. Zostały założone skrzynki e-mailowe na serwerze UM wszystkim 

Radnym. Jeżeli Radni zgłoszą taką potrzebę, zorganizowane zostanie 
szkolenie w zakresie korzystania z tego narzędzia.  

Pozostałe informacje o pracy Rady Miasta będą publikowane po 
przebudowaniu serwisu internetowego Urzędu. 

3.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka 

Dariusz Maciak 

Zwracam się z prośbą o zajęcie się sprawą Punktu 
Żywieniowego, który do niedawna działał w bloku 
mieszkalnym przy ul. Piłsudskiego.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Lokal o pow. 117,7 m2 dla potrzeb Ligi Kobiet Polskich Zarządu Oddziału 
Terenowego w Ostrołęce został przydzielony w budynku  przy ul. Gorbatowa 
15 w dniu 19 stycznia 2007r.  

4.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka 

Dariusz Maciak 

Zwracam się z prośbą o sprawdzenie czy 
pracownicy Straży Miejskiej a przede wszystkim 
osoby, które pracują na stanowisku dyżurnego 
(tzn. strażnika odbierającego telefony przez całą 
dobę) starannie i rzetelnie pełnią swoje obowiązki 
służbowe.  

Straż Miejska Ostrołęki Odpowiedzi udzielono pismem SMO.0114-72/06 z dnia 2.01.2007r. i 
przekazano do Przewodniczącego Rady Miasta za pośrednictwem Kancelarii 
Rady Miasta. 

5.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka 

Dariusz Maciak 

Zwracam się z prośbą o podjęcie próby znalezienia 
rozwiązań dla realizacji zapewnienia dzieciom i 
młodzieży w czasie ferii zimowych zajęć sportowo 
– rekreacyjnych w salach gimnastycznych 
ostrołęckich szkół.  

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki / 

Referat Kultury, Sportu i 
Turystyki 

Podległe jednostki tj. MOSiR, OCK oraz ostrołęckie szkoły, przekazały 
harmonogramy zajęć i imprez organizowanych w tych placówkach. Z ofertą 
zajęć w okresie ferii zimowych przedstawiciele Samorządów Osiedlowych 
zostali zapoznani na spotkaniu, które odbyło się w dniu 15 stycznia 2007 roku.  
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6.  Radna Rady Miasta 
Ostrołęka 

Ewa Żebrowska – Rosak 
 

Zgłaszam wniosek, aby z zaoszczędzonych 
środków na bieżące utrzymanie dróg (odśnieżanie 
i zwalczanie śliskości dróg) wygospodarować 
kwotę niezbędną na wykonanie na osiedlu Stacja, 
ciągu pieszego przy ul. Narutowicza, począwszy 
od skrzyżowania z ul. Nasypową do ul. 
Słowackiego.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Szacuję się, że oszczędności te mogą wynosić ok. 350 tys. zł Jednak ostatecznie 
będzie można określić je pod koniec miesiąca kwietnia br.  

7.  Radna Rady Miasta 
Ostrołęka 

Ewa Żebrowska – Rosak 
 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców Osiedla Stacja, zgłaszam wniosek o 
podjęcie, w możliwie najszybszym terminie, 
działań związanych z uruchomieniem posterunku 
Policji w tym rejonie miasta.  

Straż Miejska Ostrołęki Prowadzone są rozmowy z dyrekcją Polskich Kolei Państwowych w sprawie 
przejęcia nieruchomości w tym budynków w zamian za zaległe zobowiązania 
podatkowe na rzecz Miasta Ostrołęki. 
Przejęcie odpowiednich budynków dałoby możliwość uruchomienia posterunku 
Policji oraz Straży Miejskiej na osiedlu Stacja w sposób nie powodujący zbyt 
dużych nakładów finansowych. Urząd Miasta przekazał na potrzeby Komendy 
Miejskiej Policji laptop i drukarkę.  

8.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Czy w ramach przewidzianej na szeroką skalę 
modernizacji sieci wodno -kanalizacyjnej w 
mieście, ulica Szkolna została objęta tą 
modernizacją. Jeżeli tak to w jakim terminie 
zostaną rozpoczęte prace. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ulica Szkolna nie została objęta inwestycją pod nazwą „Modernizacja i 
rozbudowa systemu odbioru ścieków w mieście Ostrołęka i gm. Olszewo – 
Borki”. W przedmiotowej sprawie toczą się aktualnie ustalenia pomiędzy 
OPWiK a Miastem Ostrołęką odnośnie możliwości przebudowy sieci i 
przyłącza przy ul. Szkolnej w taki sposób, żeby prawidłowo były odbierane 
ścieki ze wspólnoty mieszkaniowej. 

9.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Czy w oparciu o przepisy ustawy o gospodarce 
wodno – ściekowej OPWiK w Ostrołęce ponosi 
odpowiedzialność za jakość wykonanych 
przyłączy i  niezakłócony odbiór ścieków. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Zgodnie z ustawą z dnia 7 lipca 1994 roku – prawo budowlane (tekst jednolity: 
Dz. U. Z 2006r. Nr 156, poz. 1118, z póź. zm.) za jakość wykonanych 
przyłączy odpowiada ich wykonawca. Ponadto art. 5 ust.2 powyższej ustawy 
nakłada na właściciela urządzeń służących do odbioru ścieków obowiązek 
użytkowania ich w sposób zgodny z jego przeznaczeniem i wymaganiami 
ochrony środowiska oraz utrzymywania w należytym stanie technicznym i 
estetycznym, nie dopuszczając do nadmiernego pogorszenia  jego właściwości 
użytkowych i sprawności technicznej. 

10.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Kaczyński 

Składam wniosek, aby Komisja ds. 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz inne 
merytoryczne służby rozważyły możliwość 
podniesienia dopuszczalnej prędkości np. do 70 
km/godz. na nowo wybudowanej, czteropasmowej 
drodze tzw. „obwodnica” . 

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

Przedmiotową sprawę rozpatrywała w dniu 7 lutego 2007 roku Komisja ds. 
Organizacji i Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Mieście Ostrołęka. Komisja 
uważa, że sprawa podwyższenia dopuszczalnej prędkości może być rozważana 
po okresie gwarancyjnym budowy drogi  - „obwodnicy”. 
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11.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Proszę o przygotowanie informacji pisemnej dot. 
stanu zadłużenia miasta na dzień 1 stycznia 2007r. 
a) kredyty - na jakie cele, 
b) obligacje – na jakie cele, 
c) poręczenia majątkowe dla instytucji 

podległych Prezydentowi i innych 
podmiotów, 

d) wymagalne zwroty dotacji i funduszy – jakie 
i na jakie cele, 

e) zobowiązania wobec Skarbu Państwa. 

Kancelaria Rady Miasta / 
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Stan zadłużenia na 1 stycznia 2007r. 
a) kredyty – 0 zł, 
b) obligacje – 30.900.000zł z tego z emisji z roku 2002 – 1.7000.000 zł, 

spłata w kwietniu 2007r. z roku 2005-2006 – 29.200.000 zł. 
c) Poręczenia majątkowe wobec Banku Gospodarstwa Krajowego 2.250.000 

zł dla potrzeb budowy budynku mieszkalnego OTBS oraz poręczenia za 
OPWiK w kwocie 18.178.770 zł jako zastaw rejestrowy w udziałach 
Miasta. 

d) Wymagalne zwroty dotacji i funduszy – brak zobowiązań. 
e) Zobowiązania wobec Skarbu Państwa – 6.312.886,09 zł kwota dot. 

refinansowania na zadanie „Obwodnica” 
f) Pożyczki 1.290.000 zł z WFOŚ i GW na następujące inwestycje: 

modernizacja budynku Zespołu Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych 
18.000 zł/ termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 7 i Gimnazjum Nr1 
672.000 zł. / termomodernizacja II LIO i Szkoły Podstawowej Nr 5 
300.000 zł. / termomodernizacja Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 
300.000 zł. 

12.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Jaki jest stan zatrudnienia w Urzędzie Miejskim w 
Ostrołęce na dzień 1.01.2007r. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu /  
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Na dzień 1 stycznia 2007 roku zatrudnionych było 252 osoby, w przeliczeniu na 
pełne etaty – 250,6 etatu. 

13.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Jaki jest stan zatrudnienia w instytucjach 
podległych Prezydentowi Miasta Ostrołęki - 
wymienić poszczególne instytucje i stan 
zatrudnienia w tych instytucjach. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu / 
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Stan zatrudnienia w instytucjach podległych Prezydentowi Miasta Ostrołęki 
przedstawiono szczegółowo Panu Radnemu w piśmie KRM 0057/2/07 z dnia  
7 marca 2007r.  

14.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Tadeusz Giers 

Przyczyną częstych zatrzymań odbioru ścieków z 
budynków przy ul. Szkolnej są przewody 
kanalizacyjne położone kilkadziesiąt lat temu, 
biegnące częścią przez działki właścicieli, a 
częścią pod jezdnią ulicy Szkolnej. Dlaczego nie 
uwzględniono ulicy Szkolnej przy planowaniu 
prac nad „Modernizacją i rozbudową systemu 
odbioru ścieków w mieście Ostrołęka i gm. 
Olszewo – Borki”. 

Ostrołęckie Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji 

Zgodnie z informacją uzyskaną od Prezesa Zarządu Ostrołęckiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, likwidacja problemów z 
funkcjonowaniem kolektora sanitarnego w ul. Szkolnej nastąpi po przebudowie 
sieci. OPWiK w ramach inwestycji własnych opracuje projekt techniczny oraz 
dokona przebudowy tej sieci do końca 2008r.  Do chwili przebudowy sieci, 
służby sanitarne OPWiK będą systematycznie dokonywać przeglądów i 
każdorazowo zator na sieci kanalizacji sanitarnej natychmiast likwidować. 

15.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka  

Dariusz Bralski 

W imieniu mieszkańców posiadających swoje 
działki przy ul. 11 Listopada 121 zwracam się do 
Pana Prezydenta z prośbą o przedstawienie 
swojego stanowiska w sprawie rozwiązania 
problemu dot. przedłużającej się przebudowy   
ul. 11 Listopada BIS. 

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

W dniu 19 lutego odbyło się pierwsze spotkanie z Mieszkańcami i w przypadku 
wygospodarowania dodatkowych wolnych środków z zadań planowanych do 
realizacji w 2007r, kwota 100 tys. zł zostanie przeznaczona na opracowanie 
dokumentacji projektowej budowy nawierzchni drogowej wraz z 
odwodnieniem drogi „Bis” w ulicy 11 Listopada i przyległych dróg 
dojazdowych. 
Finansowanie opracowania dokumentacji nastąpi w 100% ze środków Miasta, a 
realizacja układu drogowego nastąpi w ramach inwestycji wspólnie 
finansowanej przez Miasto i mieszkańców. 
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16.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka 

Dariusz Maciak 

Zwracam się z prośbą o załatwienie sprawy baraku 
po Spółdzielni Odzieżowej „APIS”. Zarząd 
Osiedla Śródmieście I kilkakrotnie już zwracał się 
w tej sprawie do władz miasta. Dziwnym jest fakt, 
że Miasto będąc właścicielem gruntu nie podjęło 
czynności prawnych dla uregulowania sytuacji, 
mimo, że – jak wynika z moich informacji – 
właściciel zakładu od lat nie regulował należności 
za podatek gruntowy.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami / 

Wydział Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami 

Prowadzone jest postępowanie mające na celu ustalenie osób, które 
reprezentują PHU Apis. Nie znając podmiotu ani następcy prawnego nie można 
skutecznie podjąć czynności prawnych zmierzających do określenia wysokości 
podatku. 
Referat Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  szczegółowej odpowiedzi 
udzielił pismem GN.0057-1/07 z dnia 26.03.2007r. 

17.  Radny Rady Miasta 
Ostrołęka 

Dariusz Maciak 

Zwracam się o pomoc w sprawie dot. 
mieszkańców Osiedla Dzieci Polskich tj. 
parkingów przed blokami Dzieci Polskich 13, 
13A, 10 i 12. Mieszkańcy narzekają na 
uciążliwości związane z parkowaniem pojazdów 
przez klientów sklepu „Biedronka”. Proszę o 
sprawdzenie, kto jest właścicielem terenu parkingu 
przed ww. blokami, ponieważ wydaje się, że sklep 
„Biedronka” nie zapewnia swoim klientom 
parkingu. Proszę o wyjaśnienie, jakie są wymogi 
prawne dla właściciela sklepu w kwestii 
zabezpieczenia miejsc parkingowych dla klientów.  

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

Wydział Inwestycji i Dróg udzielił odpowiedzi radnemu Rady Miasta Panu 
Dariuszowi Maciak  pismem IWD.0057-13/07 z dnia 27.03.2007r.  

18. Radny Rady Miasta 
Tadeusz Giers 
29.03.2007r. 

Zwracam się do Prezydenta Miasta w sprawie 
mieszkańców ul. Brzozowej w Ostrołęce, 
którzy od dwóch lat borykają się z 
uciążliwością i nadmiernym hałasem 
powodowanym przez przejeżdżające pojazdy 
ciężarowe. Na odcinku od ul. Warszawskiej 
do skrzyżowania z ul. Olszynową w 
koleinach powstały dziury z ubytkami 
asfaltu. Ponadto w obrębie dwóch 
skrzyżowań tj. z ul. Pogodną i Olszynową 
powstały po zimie nowe klawiszowe 
pęknięcia poprzeczne jezdni. Załamany jest 
przepust drogowy w ul. Pogodnej a także 
rozjeżdżony na odcinku ok. 1,5 mb chodnik z 
polbruku i zaniżony zawór sieci gazowej w 
ul. Brzozowej.  

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

W br. trwa opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ul. 
Warszawskiej i ul. Brzozowej. Projektant dokona oceny oddziaływania ruchu 
drogowego na istniejącej zabudowie wzdłuż ulic. W przypadku przekroczenia 
wymaganych i dopuszczalnych wskaźników drgań i hałasu zostaną 
zastosowane rozwiązania zmniejszające uciążliwości dla mieszkańców.  
Naprawa nawierzchni jezdni oraz chodnika zostanie wykonana w ramach 
bieżącego utrzymania dróg. Naprawa przepustu drogowego w ulicy Pogodnej 
zostanie również wykonana w powiązaniu z naprawą nawierzchni wlotu ul. 
Pogodnej.  
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19. Radny Rady Miasta 
Tadeusz Giers 
29.03.2007r. 

Dzieci i młodzież uczęszczająca na zajęcia 
lekcyjne do Szkoły Podstawowej Nr 10 i 
Zespołu Szkół Nr 5 zwracają się z prośbą o 
poprawienie bezpieczeństwa ruchu na ul. 
Berlinga. 

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

W najbliższym czasie zostaną skierowane do pracowni projektowych zapytania 
o cenę opracowania projektu zmiany organizacji ruchu na ulicy Berlinga w celu 
wybrania najlepszej oferty. Projekt zmiany organizacji ruchu będzie miał za 
zadanie poprawę bezpieczeństwa dzieci w drodze do szkoły oraz dzieci, które 
są dowożone do szkoły przez rodziców.  Proponowane rozwiązania 
przedstawione w interpelacji zostaną przekazane projektantowi w celu 
uwzględnienia ich w czasie opracowania projektu.  

20. Dariusz Bralski 
1.03.2007r. 

W imieniu mieszkańców posiadających 
swoje działki przy ul. 11 Listopada 121 
zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o 
przedstawienie swojego stanowiską w 
sprawie rozwiązania problemu dotyczącego 
przedłużającej się przebudowy ulicy 11 
Listopada bis. 

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

W dniu 19 lutego odbyło się pierwsze spotkanie z Mieszkańcami i w przypadku 
wygospodarowania dodatkowych wolnych środków z zadań planowanych do 
realizacji w 2007r. Kwota 100 tys. zł zostanie przeznaczona na opracowanie 
dokumentacji projektowej budowy nawierzchni drogowej wraz z 
odwodnieniem drogi „Bis” w ulicy 11 Listopada i przyległych dróg 
dojazdowych. 
Finansowanie opracowania dokumentacji nastąpi w 100% ze środków Miasta, a 
realizacja układu drogowego nastąpi w ramach inwestycji wspólnie 
finansowanej przez Miasto i Mieszkańców. 

Zapytania Radnych Rady Miasta 
1.  Radny Rady Miasta  

Dariusz Maciak 
11.01.2007r. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o bardziej 
czytelne umieszczenie członków 
poszczególnych Komisji Rady Miasta 
Ostrołęki. Obecnie skład Komisji na stronach 
Biuletynu Informacji Publicznej (BIP) jest 
zamieszczony dość chaotycznie. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu /  
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Od 22 stycznia 2007r. składy Komisji Rady Miasta są przedstawiane w 
sposób przez Pana zaproponowany: przewodniczący/a (pogrubiona 
czcionka), wiceprzewodniczący/a, członkowie – kolejność 
alfabetyczna. 

2.  Radny Rady Miasta 
Wojciech Zarzycki 

25.01.2007r. 

Uprzejmie proszę o rozważenie możliwości 
przebudowy skrzyżowania znajdującego się 
przy ulicach: Orzeszkowej, Łęczysk, Chopina 
i Placu 3 Maja na rondo.  

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

Na naradzie w dniu 7.02.2007r. ustalono m.in. potrzebę przebudowy 
skrzyżowania znajdującego się przy ulicach: Łęczysk, Chopina i Placu 
3 Maja, jako jeden z etapów poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 
w rejonie osiedla „Stare Miasto”. Realizacja uzależniona będzie od 
możliwości finansowych Miasta. 

3.  Radny Rady Miasta 
 Wojciech Zarzycki 

25.01.2007r. 

Chciałbym zapytać, czy Pan Prezydent 
zamierza wykonać chodniki przy ul. Juranda 
ze Spychowa i Nowomiejskiej? 

Wydział Inwestycji i Dróg / 
Wydział Dróg 

W br. nie przewiduje się realizacji chodników przy ul. Juranda ze 
Spychowa oraz Nowomiejskiej. 
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4.  Radny Rady Miasta 
Wojciech Zarzycki 

25.01.2007r. 

Czy w br. istnieje możliwość przeznaczenia 
20 tysięcy złotych, uzyskanych z koncesji za 
sprzedaż napojów alkoholowych na ogródek 
jordanowski na terenie przyległym do ulicy 
Sienkiewicza 30A. 

Referat Spraw Społecznych i 
Mieszkaniowych / 

Wydział Spraw Społecznych i 
Obywatelskich 

W związku z art. 182 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który stanowi, że „dochody z opłat za 
wydane na podstawie art. 18 lub art. 181 zezwolenia oraz dochody z 
opłat określonych w art. 111 wykorzystywane będą na realizację 
gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych i nie mogą być przeznaczone na inne cele”. Z uwagi na 
powyższe w br. nie ma możliwości przeznaczenia środków 
finansowych na ogródek jordanowski, ponieważ środki te nie zostały 
zaplanowane w budżecie miasta jak i w programie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2007 rok.  

5.  Radny Rady Miasta  
Sławomir Kot 
25.01.2007r. 

Na co zostaną przeznaczone zaoszczędzone 
środki po podjęciu uchwały Rady Miasta w 
sprawie wystąpienia Miasta Ostrołęki ze 
Związku Miast Polskich. 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu /  
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Zaoszczędzone środki po podjęciu uchwały Rady Miasta w sprawie 
wystąpienia Miasta Ostrołęki ze Związku Miast Polskich, zostaną 
przeznaczone na cele pomocy społecznej lub na szkolenia pracowników 
Urzędu, w szczególności dotyczące pozyskiwania dla miasta środków z 
funduszy Unii Europejskiej na nowy okres programowania 2007-2013. 

6.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

11.01.2007r. 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na 
pytanie o koszt oraz tytuły (ilość) 
prenumerowanej prasy przez Urząd Miasta 
Ostrołęki oraz wszystkie jednostki 
organizacyjne (przedszkola, szkoły 
podstawowe, gimnazja, licea, zespoły szkół, 
jednostki i zakłady budżetowe, spółki 
miejskie, placówki opiekuńczo – 
wychowawcze, żłobek, samorządowe 
instytucje upowszechniania kultury – wraz z 
oddziałami, filiami, jeśli posiadają) 

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu /  
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Odpowiedź wraz z załącznikiem przekazano Radnemu pismem 
ORI.0114-4-6/07 z dnia 30.01.2007r.  

7.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy Komisja RM może odpowiadać na 
korespondencję kierowaną do niej 
bezpośrednio nadawcy, tzn. bez konsultacji z 
Radą Miasta? 

8.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy odpowiedzi na piśmie przez Komisję 
powinny – i czy w ogóle mogą – być 
konsultowane przez Biuro Prawne Urzędu 
Miasta Ostrołęki? 

9.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy na wysłanie pisma konieczna jest zgoda 
Komisji czy wystarczy podpis członka 
prezydium? 

 
Biuro Prawne 

Odpowiedzi udzielono pismem Nr BP.0114-11/07 z dnia 26 lutego 
2007r. Panu Dariuszowi Maciak – Przewodniczącemu Komisji Prawa i 
Współpracy z Samorządami Mieszkańców za pośrednictwem 
Kancelarii Rady Miasta.  
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10.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy wymagane jest zaistnienie jakichś innych 
okoliczności do wysłania przez komisję 
odpowiedzi (np. zgoda przewodniczącego 
Rady Miasta?) 

11.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy radni powinni przegłosować wyrażenie 
akceptacji, co do treści pisma (odpowiedzi) i 
czy w związku z tym, wystarczy zwyczajowa 
większości głosów członków komisji 
(zakładając, że jest kworum)? 

12.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy członkowie komisji mogą upoważnić np. 
prezydium lub wybraną z pośród siebie grupę 
do przygotowywania odpowiedzi na piśmie? 

13.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

13.02.2007r. 

Czy komisję Rady Miasta obowiązują 
przepisy Kodeksu Postępowania 
Administracyjnego dotyczące korespondencji 
(np. w kwestii terminów udzielania 
odpowiedzi)?  

  

14.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

15.03.2007r. 

W związku z prośbą Pana Janusza 
Lewandowskiego – Przewodniczącego Rady 
i Zarządu Osiedla Śródmieście I, oraz 
pismami Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej 
„11 Listopada 17” oraz Ostrołęckiego 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. 
z o.o. dot. wspólnego finansowania 
nawierzchni chodnika przed budynkiem 
wielorodzinnym przy ul. 11 Listopada 17 w 
Ostrołęce, zwracam się z zapytaniem: Jakie 
są możliwości zrealizowania tej inwestycji, 
jako wspólnej w 2007 roku.  

Wydział Organizacji Nadzoru i 
Informatyzacji Urzędu /  
Wydział Organizacji i 
Informatyzacji Urzędu 

Wniosek o realizacji inwestycji wspólnej polegającej na przebudowie 
istniejącego chodnika przed budynkiem wielorodzinnym Nr 17 przy ul. 
11 Listopada został rozpatrzony i nie przyjęty do realizacji w roku 
2007, na podstawie opinii Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska Rady Miasta 
Ostrołęki podjętej na posiedzeniu w dniu 28 lutego 2007r. ze względu 
na ograniczone środki finansowe budżetu miasta br. 

15.  Radny Rady Miasta  
Dariusz Maciak 

19.03.2007r. 

Jakie są możliwości zrealizowania Turnieju 
Ćwierćfinałowego Kadetek do 
Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w 
Ostrołęce przy udziale finansowym Urzędu 
Miasta Ostrołęki? 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki / Referat 
Kultury Sportu i Turystyki 

Miasto przeznaczy na ten cel kwotę 4 tys. zł. Suma 2,4 tys. zł. 
pochodzić będzie z działu 926 Kultura fizyczna i sport, pozostałe 1,6 
tys. zł ze środków przeznaczonych a promocję.  

Osobą odpowiedzialną za przedstawienie przedmiotowej informacji w toku prac legislacyjnych i na Sesji Rady Miejskiej  
jest Kierownik Biura Kontroli i Skarg – Ariusz Marek Wilemski. 
 


